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Skolebestyrelsesmøde  

9. november 2022 Kl. 17.00 – 19.00 

Lærerværelset på Sjællandsgade  

                       

  

Dagsorden  

 Afbud fra Lone 
  

1.   Godkendelse af referat fra sidst   Godkendt 

2.   Nyt fra ledelsen  I uge 41 blev der afholde skolefester for henholdsvis 0.-3. 

årg. og 4.-6. årg. hvor 5. årg. lavede skuespil. Det var 

dejligt igen at kunne feste efter 3,5 års pause p.g.a 

restriktioner. Der var god stemning begge aftener og stor 

ros til 5. årg. for deres skuespil. Fredag i uge 41 var der 

motionsdag for hele skolen og 6. årg. har lavet 

”halloween kælder” som var godt besøgt.  

Der har været personalemøde for alt personale på 

skolen, hvor der blev arbejdet med et APV spil. Arbejdet 

har udmøntet sig i et materiale, som arbejdsmiljøgruppen 

skal arbejde videre med. 

Orientering om Meddelelsesbogen, der afløser 

Elevplanen og om Nationale overgangstest der afløser de 

Nationale test.  

Orientering om skolens økonomi og om en personalesag. 

3.   Nyt fra formanden   Der er samrådsmøde på mandag. Tour de Bestyrelse er 

udsat. Vi afventer en ny dato.  

4.   Nyt fra elevrådet  Elevrådet arbejder på at etablere en skolebod. Forslag 

om at 7. årg. kommer til at stå for boden. Elevrådet 

ønsker skolebestyrelsens input til, hvad der må sælges i 

boden. Tilbagemeldingen er, at der skal være fokus på 

produkter med lavt sukkerindhold og er der på udvalgte 

dage kan sælges produkter, hvor dette fraviges. 

Betalingsmuligheder blev drøftet. LN undersøger om det 

er muligt at foretage indkøb via Indkøbsportalen. Mulige 

placeringer for boden blev drøftet f.eks. i 

gruppelokalerne i østfløjen eller i hallen. 

Mange elever er glade for den nye vandautomat i hallen. 

Ønske om flere basketballkurve og ønske om at lave en 

fælles temadag for hele skolen. Forslag om, at elevrådet 

involveres i trivselsdagen i marts. 

5.   Nyt fra Specialafdelingen  Der er indskrevet 58 elever i specialafdelingen. Den 

seneste periode har der været afviklet revisitationsmøder 

for de ældres elever i specialklasserne. 



6.   Revidering af:   
Kommunikationsstrategi  
Princip vedr. lejrskoler og 

hytteture for distriktsskolen  

Kommunikationsstrategien blev gennemgået. LN og LK 

gennemgår strategien og opdaterer den sprogligt og med 

hensyn tilelevtal m.m. Strategien skal behandles igen på 

næste møde.  

 Princip for lejrskole og hytteture godkendt. 

7.   Skoleudviklingssamtale   Orientering om udviklingssamtalen, hvor skolens 

ledelse skal mødes med skolechefen, direktøren for 

Børn og Unge samt udvalgsformanden. Ved 

samtalen skal der være dialog om, hvad vi som 

skole er optaget af, og hvordan vi arbejder med 

forskellige emner og udfordringer.   

8.   Evt.   Orientering om de ukrainske elever. Der er 11 

elever, som har fået ophold i Herning Kommune og 

som er bosat i skoledistriktet. Disse elever er samlet 

på et modtagerhold, men samtidig i gang med en 

gradvis udslusning til de øvrige klasser.  

P.T er 8 andre elever på modtageholdet som afventer 

opholdstilladelse og herefter kommuneplacering. 
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